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8 juni 2016 Beantwoording Raadsvraag GL en PvdA vanuit de 

raadscommissie bedrijvigheid van 17 mei over de 

jaarrekening, programma 7, adviesraden

Nog openstaande vraag vanuit de raadscommissie bedrijvigheid van 17 mei over de jaarrekening, 

programma 7, adviesraden

Vraag GL en PvdA:

- Is het de intentie de adviesraden bij elkaar te voegen en wat zijn de beweegredenen om er 

zolang over te doen?

Antwoord College:

De discussie over de adviesraden is onderdeel van een bredere discussie naar de gewenste 

toekomstige cliëntenparticipatie in het sociaal domein binnen de gemeente Renkum. Voor de 

toekomstige invulling hiervan zijn diverse denkrichtingen mogelijk. De gemeente wil hier graag met 

de huidige adviesraden vorm en inhoud aan geven. Daarom zijn hier met vertegenwoordigers van 

de Adviesraad Participatiewet, de Wmo-adviesraad en de gemeente (ambtelijk) diverse open 

gesprekken over gevoerd. Op basis van geformuleerde uitgangspunten wordt momenteel inderdaad 

gesproken over de mogelijkheid om de beide adviesraden samen te laten gaan in een Adviesraad 

Sociaal Domein. Hierover is echter nog geen besluit genomen.


